



အနိမ့်ဆုံးလုပ်ငန်းခွင်ရရှိရေး ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ

ဤလမ်းညွှန်သည် အလုပ်ရ လုပ်ငန်းခွင် အဖွဲ့အစည်းများ အပေါ် ဥပဒေအရ သက်ရောက်မှုရှိသည့် အခွင့်အလမ်းများကို ဖော်ပြထားပြီး ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ဖြစ်ပေါ်စေရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။

ဝန်ထမ်းများကို အနိမ့်ဆုံးလုပ်ငန်းခွင် ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ဖြစ်ပေါ်စေရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။

ဝန်ထမ်းများသည် မလုပ်ဘဲ အလုပ်ရ လုပ်ငန်းခွင် အဖွဲ့အစည်းများ အပေါ် ဥပဒေအရ သက်ရောက်မှုရှိသည့် အခွင့်အလမ်းများကို ဖော်ပြထားပြီး ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ဖြစ်ပေါ်စေရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။

အလုပ်ခန့်ထားမီ ဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက် မရဘဲ

ဝန်ထမ်းတိုင်း တစ်ဦးစီ ဖွဲ့စည်းထားသော အလုပ်ခန့်ထားမီ ဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက် ရရှိရမည်။ ၎င်းသည် စုစည်းထားသော သဘောတူညီချက် တစ်ရပ် (ဝန်ထမ်းများ အလုပ်ရ လုပ်ငန်းခွင် ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ဖြစ်ပေါ်စေရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။

အလုပ်ခန့်ထားမီ ဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက် မရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ဖြစ်ပေါ်စေရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။ www.employment.govt.nz တွင် အသေးစိတ် အချက်အလက်များကို ရရှိနိုင်ပါသည်။

အလုပ်ခန့်ထားမီ အတည်ပြုထားသော အခွင့်အလမ်းများကို ဖော်ပြထားပြီး ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ဖြစ်ပေါ်စေရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။

ထည့်သွင်းရမည့် ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ဖြစ်ပေါ်စေရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။ <https://eab.business.govt.nz> တွင် ၎င်းတို့ကို ဆောင်ကြမ်းနိုင်ပါသည်။

အလုပ်ခန့်ထားမီ ဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက် မရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ဖြစ်ပေါ်စေရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။

ဝန်ထမ်းများ အနေဖြင့် ၎င်းတို့၏ တစ်ဦးစီ အလုပ်ခန့်ထားမီ ဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက် မရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ဖြစ်ပေါ်စေရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။

နယူးဇီလန်တိုင်း အလုပ်လုပ်ပိုင်ခွင့်

အလုပ်ရ လုပ်ငန်းခွင် အဖွဲ့အစည်းများ အပေါ် ဥပဒေအရ သက်ရောက်မှုရှိသည့် အခွင့်အလမ်းများကို ဖော်ပြထားပြီး ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ဖြစ်ပေါ်စေရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။

နယူးဇီလန် လူဝင်ဖွဲ့ ကိစ္စကပ်ရေး ဌာန၏ ဝီဇူကညွှန်ရန် (VisaView) ကို ရိယာက အလုပ်သမားများ၏ အလုပ်လုပ်ပိုင်ခွင့် ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ငွေမရဘဲ ဖြစ်ပေါ်စေရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။

www.immigration.govt.nz/about-us/our-online-systems/visaview ကို ကညွှန်ပါ။





အနိမ့်ဆုံးလုပ်အားခ

အနည်းဆုံးလုပ်အားခနီနီးသည်အခါန် ပည့်အခါန်ပိုင်း၊ သက်တမ်းခ ပြိုက ပန်းအိမ်မ အလုပ်လုပ်ပုံ ငဲ့အ ပည့် သိုမြို့ဟုတ် တစ်တိုင်းကော်မရ ငဲ့ သိုမြို့ဟုတ် အစိတ်အပိုင်းလိုက်နီနီးထား ဖင့်အလုပ်လုပ်ကသော ဝန်ထမ်းအားလုံးပု ငဲ့သက်ဆိုင်ပ သည်။အကယ်၍အသစ် စတင်သူ သိုမြို့ဟုတ် အလုပ်သင်မ ဘး မဟုတ်ပ က ၁၆၂ စ် ၂ ငဲ့အထက်ဝန်ထမ်းမ ဘးကိုလူကီးအနည်းဆုံး လုပ်အားခ ပေးပ ရမည်။

အလုပ်ရ င်မ ဘးပု ငဲ့ဝန်ထမ်းမ ဘးအနေ ဖင့်အနည်းဆုံး ပေးရမည့်လုပ်အားခနီနီးထားထက် လေ ဘးနည်း ခင်း မရိပ ကမည်သည့် လုပ်အားခနီနီးတ င် မဆို သဘော တူညီနိုင်ပ သည်။

အနည်းဆုံးလုပ်အားခနီနီးထားမ ဘးကိုပု စ်စဉ် ပန်လည် သုံးသွ်ပီးလက်ရိုနီနီးထားမ ဘးကို <http://www.employment.govt.nz>တ င် ရယူနိုင်ပ သည်။

အ ဘားဝန်ထမ်းမ ဘးကိုသင်တန်းပေး ခင်း သိုမြို့ဟုတ် ကီး ကပ်ပေး ခင်းမ ဘးတ င်ပ ဝင်သည့်ဝန်ထမ်းမ ဘးအားလုံးကို အနည်းဆုံးအရ ယ်ရောက်သူ လုပ်အားခပေးရပ မည်။ အ လုပ်စတင်ဝင်ရောက်ခ စဝန်ထမ်းမ ဘးကိုအနည်းဆုံးအနေ ဖင့်လုပ်အားခအနည်းဆုံးလုပ်အားခနီနီး ပေးရမည် ဖွ်ပီး အသက် ၂၀ကေ ဘ်အရ ယ်အလုပ်သင်မ ဘးအားအနည်းဆုံး အနေ ဖင့်အလုပ်သင်မ ဘးအတ က်အနိမ့်ဆုံးသတ်မ တ် ထားသောလုပ်အားခနီနီး ဖင့်ပေးရမည်။

အလုပ်လုပ်ခ စ ဝန်ထမ်းမ ဘးမ ဘ

- လက်ရိုအလုပ်ရ င်တ င်အလုပ်လုပ်ခိုန်၆လဆက်တို က်မ ပည့်သေးသည့် **၁၆၂ စ် ၂ ငဲ့၁၇၂ စ်အရ ယ်ဝန်ထမ်းမ ဘး။**
- လူမီပူလီရေးထောက်ပံ့ကေး၆လသိုမြို့ဟုတ်၆လကေ ဘ် ရရိုထား ပီးပု ငဲ့ထောက်ပံ့ကေးရရိုခိုန်မ စ၍မည်သ ည့်အလုပ်ရ င်တ င်မဆိုအလုပ်လုပ်ခိုန် ၆ လ ဆက်တိုက် **မ ပည့်သေးသည့်၁၈၂ စ် ၂ ငဲ့၁၉၂ စ်အရ ယ်ဝန်ထမ်းမ ဘး။** ၎င်းတိုခြွဲအနေ ဖင့်အလုပ်ရ င်တစ်ဦးထံထံတ င် ၆ လ ဆက်တိုက်အလုပ်လုပ်ခွဲပီးပ က အလုပ်လုပ်ခ စ ဝန်ထမ်း မ ဘးမဟုတ်တော့ပဲအနည်းဆုံး အနေ ဖင့်

အရ ယ်ရောက်ပီးသူအတ က်အနည်းဆုံးလုပ်အားခနီ နီးကိုပေးရပ မည်။

- **၁၆၂ ၁၇၂၀၈၂ ငဲ့ ၁၉၂ စ်အရ ယ် ဝန်ထမ်းမ ဘး** သည် သူတိုခြွဲ၏အလုပ်ခန့်ထွားမီဆိုင်ရာ သဘောတူညီခ က်အရ သက်ဆိုင်မီရိုသည့်အလုပ်အတ က်အရည်အခ င်း ပ ည့်မီ လာ စေရန်သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းခ င်သင်တန်းကို တစ်ပု စ်လ င် အနည်းဆုံး ၄၀ ခရက်ဒစ်ရသည်အထိ တက် ရောက် ရန်လိုအပ်ပ သည်။

အသက် ၁၆ ၂ စ်အောက်ဝန်ထမ်းမ ဘးအတ က် အနည်းဆုံး လစာနီနီးထားမရိပ ။သိုခြွဲအ ဘားဝန်ထမ်းဆိုင်ရာရပို င်

ခ င်မ ဘးပု ငဲ့ခံစားခ င်မ ဘးကိုရယူခံစားခ င်ရိပ သည်။အ ကယ်၍အသက် ၁၆ ၂ စ် ၂ ငဲ့အထက်ဝန်ထမ်းတစ်ဦးကို အလုပ် စလုပ်ခ စ ဝန်ထမ်းအ ဖစ်သတ်မ တ်ပ က ဝန်ထမ်း၏ အသက် ၁၆ ၂ စ်မ ပည့်မီတ င် အလုပ်ရ င်တစ်ဦးထံ၌ တဆက်တည်း လုပ်ကိုင်ခဲ့သော အလုပ်ခိုန်မ ဘးကိုလည်း ၎င်း၏လုပ်သက်တ င် ထည့်သ င်း တ က်ခ က်ရန် လိုအပ်ပ သည်။

အလုပ်သင် ဝန်ထမ်းမ ဘးဆိုသည်မ ဘ

- အသက် ၂၀ ၂ စ် ၂ ငဲ့အထက်ပု ငဲ့
- သူတိုခြွဲ၊ လုပ်ငန်းခ င်တ င် အရည်အခ င်း ပည့်မီ သူ မ ဘး ဖစ်လာစေရန်အလုပ်ခ င်သဘောတူညီခ က် အရသက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းခ င်သင်တန်းကိုတစ်ပု စ်လ င်အနည်းဆုံး ၆၀ ခရက်ဒစ်ရသည်အထိ တက်ရောက် ရန်လိုအပ်သူမ ဘး ဖစ်ပ သည်။

လုပ်အားခမ ဘးပေး ခင်း

အလုပ်ရ င်မ ဘးသည် ဝန်ထမ်းမ ဘးကို ငေ သား ဖင့် ပေးရန် လိုပ သည် (အုပ်ခ ပြ်သူပု ငဲ့ ဒေသဆိုင်ရာ အာဏာပိုင်မ ဘး မ အပ)။ အ ဘားနည်းလမ်းမ ဘး (ဥပမာ တိုက်ရိုက်ထည့် ပေး ခင်းခ က်လက်မ တ်) ဖင့် ပေးလိုပ က အလုပ်ရ င်မ ဘး သည် ဝန်ထမ်းထံမ စာ ဖင့်သဘောတူညီခ က်ယူရန် လိုအပ်ပ သည်။



ဝန်ထမ်းမ ရေး၏ လုပ်အားခမ ရေးမ ဖတ်တောက်မိမ ရေးမ ပြင်ဆင်မှု အနားယူခ ငှက်မ ရေး

အဆိုပြုတောက်မိမ ရေး (PAYE အခ နှ် အကောင့်၊ ကော ငှက်တက်ရန် ခေး ငေး ဥ ငှက်ကလေးအတ က် ထောက် ကူငေး စသည်တို့) မှ ဥပဒေအရ လိုအပ်ခ က် ဖစ်၍ စာ ဖင့်သဘောတူညီမိရယူရန် မလိုပ ။

တိက သော မ တ်တမ်းမ ရေးထား ခင်း

အလုပ်ရ င်မ ရေးအနေ ဖင့်ဝန်ထမ်း၏အလုပ်လုပ်ခိုန်၊ ပွေးပီး လုပ်အားခငေး မ ရေး၊ အားလပ်ရက်မ ရေး ဥ ငှက် ယူထားသော ခ ငှက်မ ရေး ဥ ငှက်ပိုင်ခ ငှက်မ ရေးအတ က်တိက သောမ တ်တမ်း မ ရေး ထားရန် လိုအပ် သည်။

ငှက်တိုခြွာနေ ဖင့်လက်မ တ်ထိုးထားသောအလုပ်ခိုန်ကြား မိခိုင်ရာသဘောတူညီခ က်မိတွဲပြုမိဟုတ်လက်မ တ်ထိုး ထားသောလက်ရို စည်းမ ငှက်စည်းကမ်းမ ရေးစာကြိုကိုသိမ်း ဆည်းထား ပီးဝန်ထမ်းကတောင်းဆိုပ က်မိတွဲပြုစောင် ပေးရန်လိုပ သည်။

ငှက်တိုခြွာနေ ဖင့်အောက်ပ မိတွဲမိ ရေးကိုလည်းသိမ်းထားရ မည်။

- အမ ရေး ပည်သူ့ရုံးပိတ်ရက်ကလွဲ ငေး ဟင်း ခင်းသဘောတူ ညီခ က်မ ရေးသို့မဟုတ်
- ဥ စစ်အနားယူရက်မ ရေးကိုအစားထိုးငေး ထုတ်ယူ ခငှက် သဘောတူညီခ က်မ ရေးသို့မဟုတ်
- အမ ရေး ပည်သူ့ရုံးပိတ်ရက်ကိုလွဲ ငေး ဟင်းရယူရန် တောင်းဆိုခ က်မ ရေးသို့မဟုတ်
- အလုပ်ရ င်ကသဘောတူသည့် ဥ စစ်အနားယူရက် မ ရေးကိုအစားထိုးငေး ထုတ်ယူရန်တောင်းဆိုခ က်မ ရေး သို့မဟုတ်
- လုပ်အားခမ ရေးမ ဖတ်ယူ ခင်းမ ရေး ပြင်ဆင်ရန်ခ ငှက် ပြင်ဆင်။

မည်သည့်အခ က်အလက်မ ရေးကိုမ တ်တမ်းတင်ရမည်ဆို သည့်ကိုအသေးစိတ်သိလိုပ က် www.employment.govt.nz တ ငှက်ကညီပ ။

ဝန်ထမ်းမ ရေးအနေ ဖင့်အလုပ်ရ င်တစ်ဦးဥ ငှက်အလုပ်လုပ် နေစဉ်အခိုန်တ င်ထိုအလုပ်ခိုန်အတ က်သင့်တင့်မ တေး သာလုပ်ခရသည့်အနားယူခိုန် ဥ ငှက်လုပ်ခမရသည့်အစာစ ရေးခိုန်မ ရေး ရပိုင်ခ ငှက်ရို သည်။

ထိုအနားယူခိုန်ပေးရ ခင်း၏ ရည်ြယ်ခ က်မ ရေး အနားယူ ရန်၊ ပန်လည်လန်းဆန်းလာစေရန် ဥ ငှက်ကိုယ်ရေးကိုယ်တ မ ရေးလုပ်ဆောင်ရန်အတ က် ဖစ်ပ သည်။

အနားယူခိုန် ဥ ငှက် အစာစားခိုန်တို့သည် မည်မ ကာရမည် သို့မဟုတ် မည်သည့်အခိုန်တ င်ယူရမည်ဆိုသည်တို့အ တ က်တိတိက က စည်းမ ငှက်မ ရေးမရိုပ ။

အလုပ်ရ င်မ ရေး ဥ ငှက် ဝန်ထမ်းမ ရေး အနေ ဖင့်နားခိုန် ငှက်က မင့်ခိုန်တို့ဖြို သဘောရီး ဖင့် ညီဦးငေးရပ မည်။

သာမန်အား ဖင့်အနားယူခိုန်မ ရေး ၁၀ မိနစ်မ ၁၅ မိနစ်အထို့ ကွာပီးအစာစားခိုန်မ ရေးအနည်းဆုံး ဥ စစ် မိနစ်က ဖစ်ပ

သည်။ သို့ငှက်ငှက်အခိုန်မ ရေးမ ရေးလုပ်ငန်းမ ရေး ဥ ငှက်အလုပ် အကိုင်မ ရေးအပေ မူတည်ကာကဲ ဟေးပ သည်။ အကယ်၍ ဝန်

ထမ်းသည်ငှက်တဝန်ထမ်းဆောင်သည့်လုပ်ငန်းဌာန၏ ထုံးတမ်းအလေ့အက ငှက်မ ရေးမသေး ၁ပ ကသူသို့မဟု တ်သူမသည်သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းအဖဲြွာစည်းသို့မဟု တ် သမဂ္ဂကိုစုံစမ်းနိုင်ပ သည်။

လုပ်ငန်း၏သဘောသဘာဝအရသို့မဟုတ်အလုပ်ရ င် ဥ ငှက်

ဝန်ထမ်း၏သဘောတူညီထားခ က်အရအကယ်၍အနား ယူခိုန်မပေးနိုင်ခဲပ က်ဝန်ထမ်းသည်အနားယူခိုန် အစား လေး ငှက်ကေးရယူနိုင်ပ သည်။ သင့်တော်သောလေး ငှက်ကေးအ တ က်သတ်မ တ်ထားသောစည်းမ ငှက်မ ရေးမရိုပ ။ သို့ငှက် ဝန်ထမ်းသည် အနားယူရန် သို့မဟုတ် အစာစားရန် လိုအပ်သည့် အခိုန် ဥ ငှက် တူညီသည့် အလုပ်နားခိုန် ရယူရန် ဖစ်ညီဦးပီး အနားယူခိုန်အတ က်လည်း အလားတူ ဖစ်နိုင်ပ သည်။

အလုပ်ရ င်မ ရေးအနေ ငှက်ဆီလေး ငှက်ပီးလက်တေး ငှက်ပိုင်ပ က်မိခင်ညီဦးကိုလိုသည့်သို့မဟုတ်မိခင်ညီဦးစီလိုသည့်ဝန် ထမ်းမ ရေးအတ က်သင့်တော်သော (အပိုဆောင်း) အနား ယူမိပေးကာအသုံး ပြန်အခန်းမ ရေးလည်း စီစဉ်ပေးရမည်။ သဘောတူထား ခင်း မရိုပ က် ထိုအနားယူမိမ ရေးအတ က် အလုပ်ရ င်ကဝန်ထမ်းအားလုပ်အားခပေးရန်မလိုပ ။



၃ စံပတ်လည်ပြီးပိတ်ရက်မ ဘေး

မည်သည့်အလုပ်ရ င်တစ်ဦးထဲထဲတ င်မဆိုတစ်ခု စံလုံး တစ်ဆက်တည်းအလုပ်လုပ်ခဲ့သူဝန်ထမ်းသည်တစ်ခု စံကု န် တိုင်းလုပ်အားခ ပည့်၃ စံပတ်လည်ရုံးပိတ်ရက် ၄ ပတ် ရယူခ င်ရိပ် သည်။

ဝန်ထမ်းမ ဘေးအနေ ဖင့်န စံစဉ်တစ်ပတ်စာထို၃ စံပတ်လည်ပြီးပိတ်ရက်မ ဘေးကိုပေး သား ဖင့်ပေးရန် (စာရေးသား၍) တောင်းဆိုခ င်ရိပ် သည်။အလုပ်ရ င်မ ဘေးအနေ ဖင့်ဝန်ထမ်း

မ ဘေးကို၃ စံပတ်လည်ပြီးပိတ်ရက်မ ဘေးအတ က်ပေး သားရ ယ ရန်ဖိအားပေးခ င်မရိပ် ။အဆိုပ င် ထုတ်ပေးရန်တောင်း ဆို ခ က်မ ဘေးကိုအလုပ်ခန့်ကြားမီဆိုခိုင်ရာသဘောတူညီခ က် တ င်ထည့်သ င်းထားခ င်မရိပ် ။

အကယ်၍ဝန်ထမ်းကလုပ်သက်တစ်ခု စံမ ပည့်ခင်အလုပ် မ ထ က်သ ဘေးပ ကု စံစဉ်အနားယူခ င်ပေးပေး သည်စုစုပ င်း ဝင်ပေး ၏ ၈% တ င် ပွေးပေးသားမ ဘေး နီတွံပီး က န်ပေး သာ ဖစ်ရပ မည်။

က ပန်းဝန်ထမ်းအစစ်မ ဘေး (ရံဖန်ရံခ အလုပ်လုပ်သူမ ဘေး) ၃ င်သက်တမ်းခ င်ပြန်ထမ်းမ ဘေး(၁၂လထက်နည်းသော) အနေ ဖင့် အခကြေးငွားကမ်းမ ဘေးန င် ကိုက်ညီပ က အနားယူ ခ င်ပေးပေး မ ဘေးကိုဆီလေ ဂ်သလိုရယူရန် “သဘောတူခ င်ရိပ် သည်။အခ က်အလက်မ ဘေးပိုမိုသိရှိခိုင်ရန် www.employment.govt.nz တ င်ကည့်ပ ။

အလုပ်ရ င်မ ဘေးအနေ ဖင့်ဝန်ထမ်းမ ဘေးအား ၁၄ ရက် ကိုကြိုခင်အသိပေးပီးပိတ်ရက်ကာလမ ဘေး (ဥပမာခရစ္စမတ်) တ င်န စံစဉ်အနားယူခ င်မ ဘေးရယူရန်လိုအပ်ပေးကောင်းသ တ်

မ တ်ပိုင်ပ သည်။အကယ်၍အလုပ်ရ င်၏ပိတ်ရက်ကာလ မ ဘေးတ င်အမ ဘေး ပည့်သူရုံးပိတ်ရက်မ ဘေးပ ဝင်နေပ က အကယ်၍အလုပ်လုပ်ရသည့်ရက်မ ဘေး ဖစ်လ င်၎င်းတို့ကြ သည်အမ ဘေး ပည့်သူအတ က်အခပေး ရုံးပိတ်ရက်မ ဘေး ဖစ်နေသ ဖင့်ဝန်ထမ်းမ ဘေးအနေ ဖင့်အမ ဘေး ပည့်သူအလုပ် ပိတ်ရက်ခံစားခ င်မ ဘေးကိုရပိုင်ခ င်ရိပ်သည်။

အမ ဘေး ပည့်သူရုံးပိတ်ရက်မ ဘေး

ဝန်ထမ်းမ ဘေးသည်ပုံမ န်အလုပ်လုပ်ရက်မ ဘေးတ င်က ရော က်သည့်အမ ဘေး ပည့်သူရုံးပိတ်ရက် ၁၁ ရက်ကို လုပ်အားခ အ ပည့် ဖင့်ခံစားခ င်ရိပ် သည်။

အလုပ်ရ င်မ ဘေးအနေ ဖင့်အမ ဘေး ပည့်သူရုံးပိတ်ရက်အတ က်ဝန်ထမ်းမ ဘေး၏သက်ဆိုင်ရာနေ့စဉ်လုပ်အားခ သိုမြဲဟုတ် ပ မ်မ နေစဉ်လုပ်အားခ (သက်ဆိုင်ပ က)ကိုပေးရပ မည်။

အကယ်၍ဝန်ထမ်းသည်အမ ဘေး ပည့်သူရုံးပိတ်ရက်တ င် အလုပ်လုပ်ရမည်ဆိုပ ကအလုပ်လုပ်ခို န်အတ က်အနည်းဆုံးအနေ ဖင့်လုပ်အားခတစ်ဆခံ ပေးရပ မည်။

အကယ်၍ အမ ဘေး ပည့်သူရုံးပိတ်ရက်သည်ပုံမ န်အလုပ်လုပ်ရက်တ င်က ရောက်ပ ကဝန်ထမ်းအနေ ဖင့်အ ခားရက်တစ်ရက် ရက်တ င် လစာ ပည့်အနားယူခ င်လည်းရိပ် သည်။

အလုပ်ရ င်မ ဘေး၃ င်ဝန်ထမ်းမ ဘေးအနေ ဖင့်လုပ်ငန်းသိုမြဲ ဟုတ်တစ်ဦးခ င်းစီ၏လိုအပ်ခ က်အရအမ ဘေး ပည့်သူရုံးပိတ်ရက်သတ်မ တ်ခ က်ကိုအ ခားအလုပ်လုပ်ရက်သိုမြဲပ ဘေးလဲ သတ်မ တ်ခ င်ရိပ် သည်။

သိုမြဲသက်ဝန်ထမ်းတစ်ဦးရပိုင်ခ င်ရိပ်သည့်အမ ဘေး ပည့်သူရုံး ပိတ်ရက်အရေအတ က်ကိုလေ ၇ခ င်မရိပ် ။အမ ဘေး ပည့်သူရုံးပိတ်ရက်အ ဖစ်ပ ဘေးလဲသတ်မ တ်သည့်ရက် ကိုလုပ်ခခ င်ခ င် ရက်သတ်မ တ်ရာတ င်အမ ဘေး ပည့်သူရုံးပိတ်ရက် အ ဖစ် သဘောထားရပ မည်။

အမ ဘေး ပည့်သူရုံးပိတ်ရက်စာရင်း၃ င်ရုံးပိတ်ရက်၃ င်ခ င် တ က်ခ က်ရန်ကိရိယာကို ရယူခိုင်ရန် www.employment.govt.nz သိုမြဲသွားပ ။

ဆေးခ င်

၆ လ အလုပ်လုပ် ပီးပ က ဝန်ထမ်းအားလုံးသည် လုပ်အားခ ဖင့် ၅ ရက်ဆေးခ င်ရပိုင်ခ င်ရိပ် သည်။

၎င်းတို့အနေ ဖင့်နောက်ပိုင်း ၁၂ လတိုင်းတ င်ဆေးခ င် ၅ ရက်ခံစားခ င်ရိပ် သည်။မသုံးရသေးသည့် ဆေးခ င်မ ဘေးကို ၁၅ ရက်အထိဆက်လက်သယ်ဆောင်သ ဘေးရှိပီး အမ ဘေး ဆုံးရက် ၂၀ အထိရရှိပိုင်ပ သည်။ ဆေးခ င်မ ဘေးကိုအောက်ပ အခ ခအနေမ ဘေးတ င် ရယူခိုင် သည်။



- ဝန်ထမ်းမက နုံးမာလ င်သိုမြဟုတ်ဒဏ်ရာရလ င်သို မြဟုတ်
- ဝန်ထမ်း၏အိမ်ထောင်ဘက်သိုမြဟုတ် ပ တနာ မက နုံးမာလ င်သိုမြဟုတ်ဒဏ်ရာရလ င် သိုမြဟုတ်
- ဝန်ထမ်း၏ အစောင့်အရှေ ဘက်ခံ မီ ခိုနေသူ မက နုံးမာလ င် သိုမြဟုတ် ဒဏ်ရာရလ င်

အလုပ်ရ င်မ ဘေးအနေ ဖင့်ဆေးခ င်အတ က်ဝန်ထမ်းမ ဘေး ၏

သက်ဆိုင်ရာနေ့စဉ်လုပ်အားခသိုမြဟုတ်ပ မ်းမ နေ့စဉ် လုပ်အားခ (သက်ဆိုင်ပ က)ကိုပေးရပ မည်။

အလုပ်ရ င်မ ဘေးအနေ ဖင့်မက နုံးမာကောင်း သက်သေ၊ ဥပမာ၊ ဆေးလက်မ တ် တောင်းပိုင်ခ င် ရိပ သည်။ အကယ် ၍အလုပ်ရ င်က နာမက နုံး ဖစ်နေစဉ် သိုမြဟုတ် ဒဏ်ရာ ရစဉ် ပထမ ဥ ရက် အတ င်း သက်သေတောင်းပ က သက်သေ ပရန်အတ က် ဝန်ထမ်းက ပေးရသည့် ကုန်က စားရိတ်ကို တာဝန်ယူရမည်။ အလုပ်ရ င်မ ဘေးအနေ ဖင့် ဝန်ထမ်းမ ဘေးကိုဆေးဝန်ထမ်းတစ်ဦးဦးထံ သ ဘေးရန် အတင်းအွက်လုပ်ခ င်မရိပ ။

ပူဆေး :သောကရောက် ခင်းဆိုင်ရာခ င်

ဝန်ထမ်းမ ဘေးအနေ ဖင့် ၆ လ ဆက်တိုက် အလုပ်လှည့်ပီးပ ကလုပ်အားခ ပည့်ပူဆေး :သောကရောက် ခင်းဆိုင်ရာခ င် ကို။

- အိမ်ထောင်ဘက်သိုမြဟုတ်ပ တနာ၊ မိဘ၊ မောင်ဥ မ၊ အဖိုးအဖ ဘေး၊ မေး၊ သိုမြဟုတ် အိမ်ထောင်ဘက်/ ပ တနာ၏ မိဘသေဆုံးပ က ဥ ရက်
- အထက်ပ ပုဂ္ဂိုလ်မ ဘေး မဟုတ်သော်လည်း ဝန်ထမ်း အနေ ဖင့် ပူဆေး :သောကရောက်သည်ဟု အလုပ် ရ င်က လက်ခံလ င် ခ ရက်

သင်၏ပူဆေး :သောကရောက် ခင်းဆိုင်ရာ ခ င်ရပိုင်ခ င်မ ဘေး

အတ က် www.employment.govt.nz/holidaytool သိုမြဟုတ် သ ဘေး ။

မိဘဆိုင်ရာခ င် ဥ နှင့် မိဘဆိုင်ရာခ င် အတ က် လုပ်အားခမ ဘေး

စည်းမ ဦးမ ဘေး င်ကိုကညီပ က ဝန်ထမ်းမ ဘေးသည် မိဘ ဆိုင်

ရာခ င် ဥ / သိုမြဟုတ်မိဘဆိုင်ရာခ င်အတ က်လုပ်အား ခမ ဘေးကိုခံစားပိုင်ခ င် င်ရိပ သည်။

မိဘဆိုင်ရာခ င် ဥ နှင့် မိဘဆိုင်ရာခ င်အတ က်လုပ်အားခ တိုမြဟုတ် သည်မတူညီသောအကြောင်းအရာ ဥ စ်ခု ဖစ်ကားခံစားပိုင် ခ င်အတ က်စံညီနန်းမ ဘေးသည်တစ်ခု င်တစ်ခုမတူညီကပ ။

မိဘဆိုင်ရာခ င်သည်ကလေးတစ်ဦးကို ပဖြစောင့်ရှေ ဘက် ရန်အလုပ်ခ င်မ ခ င်ယူ ခင်း ဖစ်ပ သည်။ ဝန်ထမ်းသည်ထို ခ င်ကိုအလုပ်ရ င်ထံမ ရယူပ သည်။

ဝန်ထမ်းမ ဘေးသည်၎င်းတိုဖြဖြ ၆ လ သိုမြဟုတ် ၁၂ လ အ တ က် စည်းမ ဦး သတ်မ တ်ခ က်မ ဘေး ဥ ကိုကညီပ က မိဘဆိုင်ရာခ င် (ပ တနာ၏ခ င်၊ အမိက စောင့်ရှေ ဘက်သူခ င် ဥ နှင့် သက်တမ်းတိုးထားသောခ င်) ကိုခံစားခ င်ရကောင်းရ ညိုင်ပ သည်။

၆ လစည်းမ ဦးသတ်မ တ်ခ က်အတ က်လိုအပ်ခ က်မ ဘေး။ သင့်ကလေး မေး ဖ ဘေးရန် ခန့်မြန်းထားသည့်နေ့မြှတိုင်မီ (သိုမြဟုတ်သင်သည် ၆ ဥ စ်အောက်ကလေးတစ်ဦးကို အွမဲတမ်း ပဖြစောင့်ရှေ ဘက်ရန် တာဝန်ရိ လာသည့်နေ့ မတိုင်မီ) သင်သည်အလုပ်ရ င် တစ်ဦးတည်းထံတ င် အနည်းဆုံးပ မ်းမ တစ်ပတ်တ င် ၁၀ နာရီ ဖင့် ၆ လွက အလုပ်လုပ်ခွဲရန် လိုအပ်ပ သည်။ ၆ လ စည်းမ ဦးသတ်မ တ်ခ က်ကို ပည့်မီသည့် ဝန်ထမ်း မ ဘေးသည် စုစုပေး င်း သီတင်းပတ် ၂၆ ပတွ်ကာ (သီတင်း ပတ် ၁၈ ပတွ်ကာ အမိ စောင့်ရှေ ဘက်သူခ င် အပ အဝင်)။ ခ င်ယူပိုင်ခ င် ရိပ သည်။

၁၂လစည်းမ ဦးသတ်မ တ်ခ က်အတ က်လိုအပ်ခ က်မ ဘေး ။

သင့်ကလေး မေး ဖ ဘေးရန် ခန့်မြန်းထားသည့်နေ့မြှတိုင်မီ (သိုမြဟုတ်သင်သည် ၆ ဥ စ်အောက် ကလေးတစ်ဦးကို အွမဲတမ်း ပဖြစောင့်ရှေ ဘက်ရန်တာဝန်ရိ လာသည့် နေ့ မတိုင်မီ) သင်သည်အလုပ်ရ င် တစ်ဦးတည်းထံတ င် အနည်းဆုံးပ မ်းမ တစ်ပတ်တ င် ၁၀ နာရီ ဖင့် ၁၂ လွက အလုပ်လုပ်ခွဲရန်လိုအပ်ပ သည်။ ၁၂ လ စည်းမ ဦးသတ်မ တ်ခ က်ကို ပည့်မီသည့် ဝန်ထမ်း မ ဘေးသည် စုစုပေး င်း သီတင်းပတ် ၅၂ ပတွ်ကာ (သီတင်း ပတ် ၁၈ ပတွ်ကာ အမိက စောင့်ရှေ ဘက်သူခ င် အပ အဝင်) ခ င်ယူပိုင်ခ င် ရိပ သည်။

ဝန်ထမ်းမ ဘေးသည် ၆ လ သိုမြဟုတ် ၁၂ လ စည်းမ ဦး သတ်မ တ်ခ က် ဥ ကိုကညီပ က တနာတစ်ဦး ဥ နှင့် သက် တမ်းတိုးထားသောခ င်ကိုမ ဝေခံစားနိုင်ပ သည်။ စုစုပေး င်



ရယူထားသည့်သို့ဖြတ်ပေးစားထားသည့်သက်တမ်း
 တိုး ခ င်သည်သီတင်းပတ် ၅၂
 ပတ်သို့ဖြတ်ပေးတိုင်းပြန် ၆
 လစည်းမ င်းသတ်မ တ်ခ က်ပ င်သောကိုက်ညီပ က ၂၆
 ပတ် ထက်မကေ င်ရပ ။အကယ်၍ပ တနာတစ်ဦးသည်
 ၅၂ ပတ် ရနိုင်ကာ နောက်တစ်ဦးက ၂၆ ပတ်ရရှိင်ပ က
 ၂၆ ပတ် သာ ရရှိင်သည့်ဝန်ထမ်းသည် ၂၆ ပတ်
 ထက်ပိုကာယူ၍ မရပ ။

၆ လစည်းမ င်းသတ်မ တ်ခ က်ပ င်ကိုက်ညီသည့်ပ တနာ
 တစ်ဦးသည်အပိုဆောင်းလစာမဲ့ပ တနာခ င်ကိုပတ်ကာ
 ယူပိုင်ခ င်ရပိုပီး ၁၂
 လစည်းမ င်းသတ်မ တ်ခ က်ပ င်ကိုက်ညီ သည့်
 ပ တနာတစ်ဦးသည် အပိုဆောင်းလစာမဲ့ပ တနာ ခ င်ကို
 ၂ ပတ်ကာ ယူပိုင်ခ င်ရပိုပ သည်။

ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်မ င်းသည်ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင် င် ပတ်
 သက်သည့်အခွကောင်းမ င်းအတ က်မိဘဆိုင်ရာခ င်မရယူ
 မိ လုပ်အားခမဲ့အထူးခ င်၁၀ရက်အထိရယူပိုင်ပ သည်။

မိဘဆိုင်ရာခ င်ရယူပိုင်ခ င်သို့ဖြတ်ပေးစားတစ်ဦး၏
 လေ ဘက်လဋ္ဌာအတ က်မည်သို့လုပ်ဆောင်ရမည်ကိုနား
 လည်ရန် www.employment.govt.nzသို့သြ ာပ ။

မိဘဆိုင်ရာခ င်အတ က်လုပ်အားခမ င်း (လုပ်အားခပေး
 သည့် မိဘဆိုင်ရာခ င်ဟုလည်းခံယူရန်ခေ ပ သည်)
 သည်
 အစိုးရကထောက်ပံ့သောပေးစေ မ င်း ဖစ်ပ သည်။ဝန်ထမ်း
 မ င်းသည်ထိုပေးစေ အတ က် ပည်တ င်းအခ န်ဌာနသို့
 လေ ဘက်ထားရပ သည်။

ကလေးမီးမဖ င်းမိ၅၂ပတ်အတ င်းအနည်းဆုံးသီတင်းတစ်
 ပတ်လ င်၁၀နာရီမည်သည့်အခိန်တ င်မဆို၂၆ပတ်ကာ
 အလုပ်ခန့်ကြား ခင်းခံရသည့် (အလုပ်ရ င်တစ်ဦးတည်း
 ဖစ် ရန်မလိုပ)
 ဝန်ထမ်းတစ်ဦးသည်အစိုးရကထောက်ပံ့ပေးသည့်မိဘ
 ဆိုင်ရာခ င်အတ က်ပေးစေ ကိုသီတင်းပတ်၁၈ပတ်ကာ
 အထိခံစားပိုင်ခ င်ရပိုပ သည်။အခိန်ဖြတ်ပေးအားလုံးကို
 အိမ်ထောင်ဘက်သို့ဖြတ်ပေး တနာအားသတ်မ တ်ခ က်
 မ င်းပ င်ကိုက်ညီပ ကလဋ္ဌာ ဟင်းပေးပိုင်ပ သည်။

မိဘဆိုင်ရာခ င်အတ က် ပေးစေ အခွကောင်းကို ပည်
 တ င်းအခ န်ဌာနတ င်ထပ်မံလေ့လာပိုင်ပ သည်။
<http://www.ird.govt.nz/your-situation-ind/parents/parents-paid-parental-leave.html>သို့သြ ာပ ။

အ ဘားခ င်ဆိုင်ရာရပိုင်ခ င်မ င်း

ဝန်ထမ်းမ င်းအနေ ဖင့်အ ဘားခ င်အခါအားစားမ င်းလည်း
 ရ ကောင်း ရရှိင်ပ သည်။ ဥပမာလုပ်ငန်းခ င်တ င် မတော်
 တဆ ဖစ်ပ ကသို့ဖြတ်ပေး တပ်မတော်တ င်လေ့က င်မီ
 ယူနေပ က။

အလ ယ်တကူ ဟင်းလဲပိုင်သောလုပ်ငန်းစီမံမိမ င်း

ဝန်ထမ်းအားလုံးတ င် င်းတိုင်းဖြတ်ပေးအလုပ်ခန့်၊ အလုပ်လုပ်
 ရက်မ င်းသို့ဖြတ်ပေးအလုပ်နေရာမ င်းကို ဟင်းလဲရန် ပ
 ဌာနထားသော တောင်းဆိုပိုင်ခ င် ရပိုပ သည်။
 အလုပ်ရ င်
 မ င်းကတောင်းဆိုခ က်ကိုစဉ်းစားပေး၍ဆီလေ င်သော
 အကောင်းမ င်းရပိုမ သာလ င် င်းဆိုပိုင်သည်။အခ က်အ
 လက်မ င်းပိုမိုသိလိုပ ကwww.employment.govt.nzတ
 င်ကည့်ပ ။

တူညီလုပ်အားခန့် တန်းတူအခ င်အရေ မ င်း

အလုပ်ရ င်မ င်းအနေ ဖင့်ဝန်ထမ်းတစ်ဦးအား အလုပ်ခန့်
 ခင်းသို့ဖြတ်ပေးအလုပ် ဖြတ် ခင်းလုပ်ခပေး ခင်းသင်တန်း
 ပေး ခင်းသို့ဖြတ်ပေးရာထူးတိုးပေး ခင်းတိုင်း လူမီးအ
 သားရောင်လူမီးဖြတ်ပေးမှုလုပ်ငန်းရင်းသား ဖစ်မီ
 လိုင်သို့ဖြတ်ပေးလိုင်ဘက်ဆိုင်ရာစိတ်ကိုင်ညွှတ်မီအိမ်
 ထောင်သို့ဖြတ်ပေးမိသားစုအခေ အနေအလုပ်ခန့်ကြားမီ
 အခေ အနေအသက်ကြီးက ယ်သည့်ဘာသာသို့ဖြတ်ပေး
 ပိုင်ငံရေးအယူအဆ၊မစ မ်းမသန် ဖစ်သို့ဖြတ်ပေးဝန်ထမ်း
 သမဂ္ဂမ င်းတ င်ပ စင်ပတ်သက်မီတို့အပေ မူတည် ပီးခေ ခ
 င်းမီမ ပလုပ်ရပ ။

သတ်မ တ်ထားသောအခိန်တစ်ခုအတ က် သာခန့်ကြားသောဝန်ထမ်းမ င်း

အကယ်၍ အောက်ပ အခ က်မ င်းပ င် ပည့်စုံပ က
 အလုပ်ရ င်မ င်းအနေ ဖင့်သတ်မ တ်ထားသောအခိန်တ
 ခ်ခုအတ က်အလုပ်မ င်းကမ်းလ မ်းပိုင်ပ သည်။

- စစ်မ န်သောအခွကောင်းမ င်းရပိုလ င် - ရာသီပေ
 အလုပ်စီမံကိန်းလုပ်ငန်းသို့ဖြတ်ပေးအ မဲခန့်ကြားထမ်းခ
 င်ယူထားသ ဖင့်ယင်းနေရာကို ဖည့်ရန်
- အလုပ်ရ င်ကဝန်ထမ်းကိုခန့်ကြားရသောအခွကောင်း
 ရင်းမည်သို့ဖြတ်ပေးမည်သည့်အခိန်တ င်တာဝန်



ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများသည် အလုပ်သမားများအတွက် အကျိုးရှိစေမည်ဖြစ်ပြီး အလုပ်သမားများ၏ အကျိုးစီးပွားကို ထိခိုက်စေခြင်းမရှိစေရန် အားထုတ်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။

အလုပ်သမားများ၏ အကျိုးစီးပွားကို ထိခိုက်စေခြင်းမရှိစေရန် အားထုတ်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။

အစမ်းခန့်ကြားမှုများ

အလုပ်သမားများ၏ အကျိုးစီးပွားကို ထိခိုက်စေခြင်းမရှိစေရန် အားထုတ်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။

အစမ်းခန့်ကြားမှုများသည် အလုပ်သမားများ၏ အကျိုးစီးပွားကို ထိခိုက်စေခြင်းမရှိစေရန် အားထုတ်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။

အစမ်းခန့်ကြားမှုများသည် အလုပ်သမားများ၏ အကျိုးစီးပွားကို ထိခိုက်စေခြင်းမရှိစေရန် အားထုတ်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။

ဝန်ထမ်းသမဂ္ဂများ

ဝန်ထမ်းသမဂ္ဂများသည် အလုပ်သမားများ၏ အကျိုးစီးပွားကို ထိခိုက်စေခြင်းမရှိစေရန် အားထုတ်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။

အလုပ်သမားများ၏ အကျိုးစီးပွားကို ထိခိုက်စေခြင်းမရှိစေရန် အားထုတ်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။

ဝန်ထမ်းသမဂ္ဂများသည် အလုပ်သမားများ၏ အကျိုးစီးပွားကို ထိခိုက်စေခြင်းမရှိစေရန် အားထုတ်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။

အလုပ်သမားများ၏ အကျိုးစီးပွားကို ထိခိုက်စေခြင်းမရှိစေရန် အားထုတ်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။

ဝန်ထမ်းသမဂ္ဂများသည် အလုပ်သမားများ၏ အကျိုးစီးပွားကို ထိခိုက်စေခြင်းမရှိစေရန် အားထုတ်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။

ပိုမိုသိလိုပါက www.employment.govt.nz သို့သွားပါ။

ကန့်သတ်ချက်များနှင့် ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရေး

အလုပ်သမားများ၏ အကျိုးစီးပွားကို ထိခိုက်စေခြင်းမရှိစေရန် အားထုတ်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။

အလုပ်သမားများ၏ အကျိုးစီးပွားကို ထိခိုက်စေခြင်းမရှိစေရန် အားထုတ်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။

ဝန်ထမ်းသမဂ္ဂများသည် အလုပ်သမားများ၏ အကျိုးစီးပွားကို ထိခိုက်စေခြင်းမရှိစေရန် အားထုတ်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။

www.worksafe.govt.nz သို့သွားပါ။



၆ ဟင်းလဲမီမ ဘးဉ် ဝန်လည် ပင်ဆင်မီ မ ဘး

အလုပ်ရ င်မ ဘးအနေ ဖင့်ဝန်ထမ်းမ ဘးအလုပ်ဆက်လက်
လုပ်ကိုင်နေမီကိုဆန်ကြွ င်အကူပြုကုန်ရောက်နိုင်သည့်
ဆုံး ဖတ်ခ က်မ ဘးကိုအဆို ပြောတ င်ဝန်ထမ်းမ ဘးဉ် ဝန်
ဘောရီး ဖင့်တိုင်ပင်ရမည်။

အလုပ်ရ င်မ ဘးသည်
ဆုံး ဖတ်ခ က်မ ဘး မိတ င်သက်ဆိုင်ရာဝန်ထမ်းမ ဘးကို အ
ခ က်အလက်မ ဘးပေး၍ဝေဖန်ရန် အခ င်အရေးပေးရ
မည်။အလုပ်ရ င်မ ဘးအနေ ဖင့်လုံလောက်သော
အကြောင်း ရင်းရိပ် ကသိုသိပ်ထား ရိ ရမည့် အခ က်
အလက်မ ဘးကို မထုတ်ဖေ ဘဲ နေနိုင်သည်။

အလုပ်အကိုင်သဘောတူညီမီတ င် သင့်တော်သည့်
လုပ်ငန်းစဉ်ကို ထောက်ပံ့ပေးရန်
'အလုပ်သမားကာက ယ်ရေးသတ်မ တ်ခ က်'ပ ဝင် ပီး
စီးပ ဘးရေးလုပ်ငန်းကို ရောင်းခ ခင်း၊ စာခ ပြခ ပြခင်း
သိုမြှောက် လဇ္ဇာ ဟင်း ခင်း ပပြုက
အလုပ်သမားမ ဘးအားကာက ယ်ရမည် ဖစ်သည်။
စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်းမ ဘး၊ သန်ရွ င်းရေး၊ စောင့်
ရေ ဘက် ရေး၊ လေ ဘ်ဖ တ်ရေးဉ် င် ဆေးရုံ လုပ်သား
ဝန်ထမ်း မ ဘးအတ က်မူအလုပ်ရ င်က လုပ်ငန်းကို
ရောင်းလ င် သိုမြှ ဟုတ် ပင်ပသိုကြွန်ထရိုက်ပေးလ င်
သိုမြှောက် ကန်ထ ရိုက်အသစ်ပေးလ င်
အထူးစည်းမ ဉ်းမ ဘး အက ပြင်
ပ သည်။သိုမြှသတ်ခဏယောက်သိုမြှဟုတ်ငင်းထက်နည်း
သာဝန်ထမ်းမ ဘးသာရိသည့် (လုပ်ငန်းသေးဉ် လုပ်ငန်း
အလတ်တန်းစားမ ဘး) အလုပ်ရ င်ဉ် င်ပူးတဲ အလုပ်ရ င်
မ ဘး အတ က်မူ ဤစည်းမ ဉ်းမ ဘးမ
ကင်းလ တ်ခ င်ရိနိုင် သည်။

လုပ်ငန်းခ င် ဆက်ဆံရေး ပံ့ပိုးမ ဘး

အကယ်၍လုပ်ငန်းခ င်တ င် ပံ့ပိုးမ ဘးပေ ပေ က်ပ ကအ
လုပ်ရ င်မ ဘးဉ် ဝန်ထမ်းမ ဘးအနေ ဖင့်ပထမဦးစ ဘအခ
က်အလက်မ ဘးကိုရ င်းလင်းအောင်စစ်ဆေးရပ မည်။တစ်
ဦးန င်တစ်ဦးဆေး ခေး : ခင်း ဖင့် ပံ့ပိုးမ ဘးကို ဖရ င်းရန်ကိစ္စ
ဘးရ
မည်။ငင်းတ င်ကူညီပေးသူသိုမြှဟုတ်သမဂ္ဂ/အစည်းအရုံး
ကိုယ်စားလ ယ်လည်းပ ဝင်နိုင်ပ သည်။ငင်းတိုသြည်
အခ င်အရေး ဉ် တာဝန် ဝတ္တရားမ ဘးဆိုင်ရာ အခ က်အ
လက်မ ဘးကို www.employment.govt.nz
မ ရရိနိုင်ပ သည်။

အကယ်၍ ပံ့ပိုးမ ဘးရ င်နေသေးပ က ဝန်ထမ်းမ ဘးဉ်
အလုပ်ရ င်မ ဘးသည် MBIE ၏ အလုပ်အကိုင်ဆိုင်ရာ
ညိုဦး င်း ဖရ င်းပေးမီ ဝန်ဆောင်မီကို
အသုံး ပြုနိုင်ပ သည်။ ဤဝန်ဆောင်မီဉ် ပတ်သက်၍
ထပ်မံသိရိနိုင်သည့်မ ဘး
ဉ် င်ညိုဦးင်း ဖရ င်းပေးမီမည်သိုမြှတွာရပ်ခံ
တောင်းဆိုနိုင် သည်ကို
www.employment.govt.nzတ င်ရရိနိုင်ပ သည်။

မ ဖရ င်းနိုင်သော ပံ့ပိုးမ ဘးကိုလုပ်ငန်းခ င်ဆက်ဆံရေး
အာဏာပိုင်သိုမြှဟုတ်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာတရားရုံးသိုမြှတိုင်
နိုင်ပ သည်။

ပစ်ဒဏ်မ ဘး

လုပ်ငန်းခ င်ဆိုင်ရာဥပဒေမ ဘးကိုမလိုက်နာပ က ပင်းထန်
သည့် ခါးဖြောက်မီမ ဘးအတ က် ငေ ငွကးအရ ပစ်ဒဏ်
အမိန့်မြှား အပ အဝင် ငေ ငွကးဆိုင်ရာ ပစ်ဒဏ်မ ဘး
ခ ထား နိုင်ပ သည်။ ငင်းတိုသြည် တစ်ဦးခ င်းစီအတ က်
ဒေ လာ ၅၀၀၀၀ အထိဉ် င်
ကုမဏ္ဍကီမ ဘးအတ က်ဒေ လာ ၁၀၀၀၀၀ သိုမြှဟုတ်
ခါးဖြောက်မီမ ဘးအတ က် ကုမဏ္ဍကီက ရရိ လိုက်သည့်
ငေ ငွကးပမာဏ၏ သုံးဆရိသည့် ပမာဏတိုမြှ
မ ဘးရကို
ဒဏ်ငေ ဆောင်ခံရပ မည်။
လုပ်ငန်းခ င် က န်းမာရေးဉ် င်ဘေးအခွရာယ်ကင်းရေး
ဥပဒေမ ဘးကိုမလိုက်နာပ ကအလုပ်ရ င်တစ်ဦးသည်
ဒဏ် ငေ ဆောင်ရ ခင်းသိုမြှဟုတ် ပစ်ဒဏ်ခ မ တ် ခင်း
ခံရနိုင်ပ သည်။